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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 
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Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Karina Michelson (PRO)  

 

 I tjänsten närvarade 
            Annette Luengo avdelningschef 

            Katarina Jonsson, sekreterare 

  

 

  

…………………………….. 

Sekreterare 
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Datum 2014-03-17    

 

 

…………………………... 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4           Nämndärenden 

 
Medborgarförslag om upprustning av Stadsbibliotekets park. 

Dnr 1.2.4.-721/2013  

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Medborgarförslag om skatebordpark i Vasaparken 

Dnr 1.2.4.-723/2013 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Skrivelse från Agneta Isacsson (FP) om dammen i 

Observatorielunden. 

Dnr 1.6.-767/2013 

 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Revidering av rutiner gällande Lex Sarah 

Dnr 1.1.-55/2014 

 

Rådet ställde sig enigt med förvaltningens förslag. 

 

Genomförandeärende för bostäder för personer med 

funktionsnedsättning i Hagastaden detaljplan 1, kvarter 4 och 6 

Dnr 2.6.-97/2014 

 

Rådet uttryckte oro över de höga hyreskostnaderna för bostäder för 

personer med funktionsnedsättning, vilket betyder stora 

merkostnader för förvaltningen. I förlängningen innebär den 

uppdrivna hyresnivån att bostäder utan subventioner endast blir 

tillgängliga för dem med mycket höga inkomster. Detta utgör i sin 

tur en grund för avsevärd segregation i boendet och kommer bland 

annat att drabba pensionärer som har begränsade inkomster. 
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Datum: den 17 mars 2014 

 

Aktualitetsprövning av Promenadstaden, översiktsplan för 

Stockholm - remiss från stadsbyggnadskontoret 

Dnr 1.5.3.-748/2013 

 

Rådet konstaterade att äldres villkor inte beaktas.  

Befolkningsprognosen visar att äldre blir allt fler och livslängden 

förväntas öka och därför är det viktigt att äldreperspektivet ingår i  

plan- och byggärenden. 

 

Upphandlingsrapport/tilldelningsbeslut – utryckning vid 

trygghetslarm nattetid och hemtjänstinsatser nattetid. 
Dnr 2.2.2.567/2013 

 

Rådet har informerats om ärendet som läggs till handlingarna.  

 

Patientsäkerhetsberättelse år 2013 

Dnr 1.2.1.-4/2014 

 

Förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska besökte rådet 

och informerade om patientsäkerhetsberättelsen och svarade på 

rådets frågor.  

 

Ekonomisk månadsuppföljning för februari med prognos för år 

2014 

Dnr 1.1.-41/2014 

 

Förvaltningen rapporterar ingen avvikelse i den ekonomiska 

månadsuppföljningen för februari med prognos för år 2014. 

 

Övriga frågor 

Kerstin Rosenqvist Hedler informerade om att Karina Michelson 

och hon själv i egenskap av rådets kontaktpersoner för 

Väderkvarnens vård- och omsorgsboende inbjudits till 

verksamhetens anhörigråd den 26 mars, kl. 16.00 – 18.00.    

 

Rådet diskuterade de långa väntetiderna för dem som har uppdrag 

som gode män, när det gäller att få ut sitt arvode och den ersättning 

för omkostnader som hör till uppdraget.  

De i rådet som deltagit vid ett seminarium om framtidens 

äldreomsorg arrangerat av Landstinget och stiftelsen Stockholms 

läns Äldrecentrum informerade om några punkter ur programmet, 

bland annat samverkan och helhetssyn samt utvecklingen av 

boendetiderna i särskilt boende för äldre. 

Information från förvaltningen 

Annette Luengo informerade övergripande om upphandlingsärendet 

av handledartjänster för personal inom socialtjänsten inklusive 

äldreomsorg.  
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Datum: den 17 mars 2014 

 

 

 

                § 7 

Nästa möte hålls den 14 april 2014 på Riddargårdens vård- och 

omsorgsboende. 

                  

                § 8 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

             10.45–12.00 Ledamöternas egna råd – Inga–Lill Elwin besökte 

                 rådet och informerade om det pågående projektet i staden 

                 Uppföljning genom fördjupad kvalitetsanalys inom äldreomsorgen. 

 

 

 

 


